

Cryptomonadales ~ The Nutrigenomics Superfood

# 引藻<sup>®</sup> ~ 超級營養基因食物



# INPPAR<sup>®</sup>

3 Bottles x 200mg x 240 Tablets

100BV



**Nowadays**, people are not only accustomed to over-refined foods but are also exposed to various external environmental pollution, radiation and so on. These factors have led people to be unable to get sufficient and the right nutrients from their daily diet. It has also been determined that the degree of cell and genetic damage is significantly larger today than those who lived in the early 19th century.

Cryptomonadales is a new species of algae. It is considered as "The King of Algae" because it has the highest nutritional value among the algae families. It contains essential nutrients needed by the human body such as amino acids, vitamins, minerals, chlorophyll, beta-carotene, cell growth factors, phycocyanin etc, and thus it is able to fully replenish nutrient deficiencies in our daily diets.

Most important of all is the fact that Cryptomonadales contains the precious PPARs activators. These active components act as an agent for cell activation through gene modulations. It can trigger the body cells to function effectively and reboot gene activities against diseases. INPPAR contains 100% Cryptomonadales, it is a natural green health product that provides "zero" burden to the body. It is also able to provide vital nutrients to meet our daily needs and at the same time provide PPARs activators to ensure better cell function.

#### Main Ingredient:

100% Cryptomonadales

**现代人**不仅要面对加工食品的精制化，同时也要面对外在环境的污染、辐射等。这些因素不但导致人们无法摄取足够及正确的营养素，而且细胞及基因受损程度也比19世纪初的人们来得更多。

引藻是新品种的藻类，因其营养价值更甚于其它藻类，可被称为“藻中之王”。它富含人体所需的营养元素如多种氨基酸、维他命、矿物质、叶绿素、β胡萝卜素、引藻生长因子、藻蓝蛋白等，能够完整弥补人们在日常饮食上的不足。

最重要的是，引藻富含珍贵的PPARs活化剂。这活性成分就像是细胞的活化剂，启动细胞内的基因活动，让沉睡的细胞苏醒并发挥应有的作用，对抗外来疾病。

INPPAR含100%引藻，是“零”负担的天然植物性保健品。它不但提供营养素给予细胞，同时也提供PPARs活化剂，以确保细胞功能可以运作得更顺畅。

#### 主要成份:

100%引藻

#### Benefits/ 功效:

- Supplies balanced nutrition 补给完整营养
- Improves sub-health conditions such as liver dysfunction, renal dysfunction, constipation, insomnia, allergies etc  
改善亚健康状况如：肝脏功能失调、肾脏功能失调、便秘、睡眠不佳、改善过敏症等
- Prevents and improves various degenerative diseases such as cardiovascular diseases, arthritis, cancer, diabetes, psoriasis etc  
预防和改善各种文明疾病如：心血管疾病、关节炎、癌症、糖尿病、牛皮癣等
- Helps in controlling high blood sugar, high blood pressure and high cholesterol level  
控制三高：高血糖、高胆固醇、高血压
- Regulate immunity  
调节免疫力

#### Directions of Use/ 使用方法:

The recommended dosage intake is as below:

- Adult: Take 8-10 tablets with lukewarm water after meal and take 3 times daily.
- Children (6-12 years old): Take 3-5 tablets with lukewarm water after meal and take 1-2 times daily.

建议分量如下:

- 成人：每日饭后食用3次，每次8-10粒，可搭配开水吞食。
- 儿童（6-12岁）：每日饭后食用1-2次，每次3-5粒，可搭配开水吞食。



引藻  
INPPAR

